





Silk'n[®]
Beautiful Technology



AT **Garantie**
EN **Warranty**



Art-Nr:	Aktionskennung:
Silk'n Jewel Young AT/EN: 810774	DE: 12/2021 EN: 12/2021







Garantie

Haarentfernungsgerät Silk'n Jewel Young

Wir übernehmen **3 Jahre Garantie** ab Kaufdatum.

Innerhalb der Garantiezeit beheben wir kostenlos alle Material- oder Herstellungsfehler. Voraussetzung für die Gewährung der Garantie ist die Vorlage eines Kaufbelegs. Sollte sich wider Erwarten ein Mangel herausstellen, füllen Sie bitte den beigegeführten Service-Scheck aus. Schicken Sie ihn zusammen mit einer Kopie des Kaufbelegs und dem sorgfältig verpackten Artikel an das Service Center.

Zeitlos Vertriebs GmbH
Service Center
Nachtwaid 6
D-79206 Breisach
Deutschland (DE)

Zeitlos GmbH
Paketfach Zeitlos GmbH I
AT-5005 Salzburg
Österreich (AT)

Unter der Hotline: 00800-09 34 85 67 für Deutschland und Österreich oder Email: info@zeitlos-vertrieb.de sind wir für Sie erreichbar. Von der Garantie ausgenommen sind Schäden, die auf unsachgemäßer Behandlung beruhen, sowie Verschleißteile / Verbrauchsmaterial. Diese können Sie unter der angegebenen Rufnummer bestellen. Die gesetzlichen Gewährleistungsrechte werden durch diese Garantie nicht eingeschränkt.



AT

Silk'n Service Center und Kundenberatung



Für Produktinformationen, Zubehörbestellungen oder Fragen zur Serviceabwicklung rufen Sie bitte eine der unten stehenden Hotline Nr. an.

Artikel:

Silk'n Jewel Young

**Zeitlos Vertriebs GmbH
Service Center
Nachtwaid 6
D-79206 Breisach
Deutschland**



00800-09 34 85 67

(Hotline kostenfrei)

Montag - Freitag
8.00 bis 20.00 Uhr

**Zeitlos GmbH
Paketfach Zeitlos GmbH I
AT-5005 Salzburg
Österreich**

Email:

info@zeitlos-vertrieb.de

Service-Scheck



Bitte den Scheck in Blockschrift ausfüllen und mit dem Artikel einsenden.

Name _____

Straße, Nr. _____

PLZ, Ort _____

Land _____

Tel. (tagsüber) _____

Liegt kein Garantiefall vor:

Artikel bitte unrepariert zurücksenden.





AT

Service-Scheck

Bitte den Scheck in Blockschrift ausfüllen und mit dem Artikel einsenden.

Artikel:

Silk'n Jewel Young

Fehlerangabe

Kaufdatum

Datum/Unterschrift





Warranty

Hair Removal Device Silk'n Jewel Young



We provide a **3-year warranty** from the date of purchase.

Within the warranty period, we will repair all material or manufacturing faults free of charge. You must submit a purchase receipt in order to claim the warranty. If, contrary to expectations, a defect is found, please fill out the attached Service Form. Return the completed form together with a copy of the purchase receipt and the carefully packaged item, to our Customer Service Center.

For clients from UK and Ireland:

Zeitlos Vertriebs GmbH

Service Center

Nachtwaid 6

D-79206 Breisach

Germany

For The United Kingdom or Ireland, please call 00800-09 34 85 67 or e-mail info@zeitlos-vertrieb.de. Excluded from the warranty are damages caused by improper handling, including worn parts or consumables. You can order parts or consumables via the hotlines listed. Statutory warranty rights are not affected by this warranty.



EN

Silk'n Service Center and Customer Service



Please call one of the hotline numbers below for questions about product information, accessory orders or technical service.

Product: **Silk'n Jewel Young**

Zeitlos Vertriebs GmbH
Service Center
Nachtwaid 6
D-79206 Breisach
Germany



00800-09 34 85 67

(Free Hotline)

Monday to Friday

08:00 – 17:00 hours

Email:

info@zeitlos-vertrieb.de

Service Form



Please complete in capitals and return it together with the product.

Name _____

Street & Number _____

Town, Zip Code _____

Country _____

Tel. (during the day) _____

Warranty exclusions:

The warranty does not cover damage to improper use or worn parts and consumables.





EN

Service Form

Please complete in capitals and return it together with the product.

Product: Silk'n Jewel Young

Description of Defect

Date of Purchase

Date / Signature





A series of 12 horizontal lines for writing, arranged in a single column across the page.





PB119074A

2106_003_MULT1

